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Protokół  

z posiedzenia Komisji Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska 

Rady Gminy Sitno 

w dniu 08 listopada 2023 r. 

 

Komisja Rolnictwa Gospodarki Gruntami i Ochrony Środowiska w składzie: 

1) Adam Mazurek – Przewodniczący Komisji, 

2) Leszek Krzysztof Kozak – Wiceprzewodniczący Komisji, 

3) Tomasz Gąsior – Członek. 

Goście zaproszeni: 

1. Krzysztof Seń – Wójt Gminy Sitno, 

2. Krzysztof Prokopowicz – Insp. ds. obsługi Rady Gminy, Sołtysów, Samorządu, 

Archiwum, Koordynator ds. udzielania informacji publicznej, 

3. Andrzej Juszczak – Kierownik Referatu Podatków i Opłat, 

4. Krzysztof Maluga - Insp. ds. funduszy zewnętrznych i rozwoju, 

5. Krzysztof Siemkowicz – Insp. ds. remontów i inwestycji. 

 

W dniu 8 listopada 2023 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rolnictwa. Na spotkaniu 

rozmawiano na temat zaległości jak i ściągalności podatków, propozycji stawek podatkowych 

na rok 2024, wnioskach do powiatu, wniosku z MZK Zamość oraz inwestycjach, jakie są 

realizowane na terenie gminy.  

Komisja została poinformowana, że podatek rolny jak i podatek od nieruchomości 

wpływa systematycznie, nie ma zaległości wpłat. Sprawa ma się inaczej z podatkiem 

transportowym. Jest kilku przedsiębiorców, którzy przynajmniej rok zalegają z terminowym 

wpłacaniem podatku. Wyjaśniono, że jeżeli występuje taka sytuacja uruchamiana jest 

procedura dot. wystawiania tytułów wykonawczych egzekwowanych przez Urząd Skarbowy. 

Przedsiębiorca jeżeli jest w trudnej sytuacji może złożyć wniosek o umorzenie podatku, ale 

musi wykazać spadek obrotów w firmie na co zazwyczaj się nie godzi ze względu na to, że 

nie chce wykazać strat i zysków.  

W dalszej części rozmawiano na temat stawek ministerialnych podatków. Nawiązując 

do powyższego Rada co roku obniża podatki względem stawek proponowanych przez 

Ministerstwo Finansów. Komisja Rolnictwa wnioskuje, więc żeby podatek rolny, podatek 

od środków transportowych oraz podatek od nieruchomości pozostał na takim samym 

poziomie, co w roku bieżącym.  

Rozmawiano również na następujące tematy: 

1) Trwa budowa drogi na Podźródłach – do końca roku inwestycja zostanie zakończona. 



2) Zaproponowano złożyć wniosek do powiatu, żeby poprawiono zjazdy na przydrożne pola 

z drogi powiatowej w Stanisławce (krzyżówka przed Domem Senior +, były sklep) – 

Urząd będzie interweniować w tej sprawie. 

3) Komisja zapoznała się z pismem z MZK Zamość w sprawie zaplanowania środków na 

dofinansowanie kosztów funkcjonowania komunikacji miejskiej na terenie Gminy Sitno            

i ujęcie 1 061 268,00 zł (108 848 km x 9,75 zł/km) w projekcie budżetu na rok 2024 r. 

Zadano pytanie czy istnieje możliwość zabezpieczenia dowożenia transportem gminnym 

zamiast MZK Zamość? Pan Wójt odpowiedział, że na tą chwilę nie ma takiej możliwości 

ze względu na to, że żeby zagwarantować i zabezpieczyć wszystkie obecne linie MZK 

należałoby zatrudnić dodatkowych pracowników oraz dokonać zakupu nowych 

autobusów, oczywiście w chwili obecnej ogłoszony jest przetarg na zakup nowych 

autobusów. Dodał, że takie rozmowy będą możliwe dopiero w przyszłości. Proponowana 

kwota przez MZK była przez Wójta już negocjowana z przedstawicielami MZK. Na 

pewno uda się po raz kolejny w celu kolejnych negocjacji. Do Urzędu Gminy wpływają 

podania o dodatkowe kursy MZK. Jeżeli ww. prośby zostałyby uwzględnione to kwota 

zamiast się obniżyć wzrośnie.  

4) Do Urzędu Gminy wpłyną wniosek od mieszkańców o przesiedlenie bobrów z terenów m. 

Cześniki – Cześniki – Kolonia. Urząd Gminy wystosuje pismo do RDOŚ w celu 

propozycji zgody na odstrzał ze względu na niszczącą działalność bobrów – zalewanie pól 

gospodarczych, niszczenie plonów.  

5) Odbędzie się spotkanie mieszkańców Stabrowa i Wólki Horyszowskiej w sprawie 

budowy drogi. Spotkanie będzie miało na celu ustalenie przebiegu drogi (obecnie droga 

zlokalizowana jest w złym miejscu, żeby ją wybudować należy wykonać 50 podziałów 

koszt to ok. 50 tys zł). 

6) Oświetlenie uliczne (nieświecące lampy) - 2 lampy w m. Stanisławice (29 a 30 przy 

posesji nr 16), m. Kornelówka (1 lampa nr słupa 1,  Habrosówka – 1 lampa), m. Czołki – 

1 lampa. Nie ma możliwości dołączenia oświetlenia ulicznego koniec m. Kornelówki - 

początek m. Czołek ze względu na usytuowany transformator. 

7) Realizacja wstawienia przepustu pod drogą gminną Rozdoły – Podźródła – Gmina postara 

się to zrealizować. 

8) Kontynuacja realizacji podbudowy na odcinku Rozdoły – Podźródła (po odbiorze drogi 

będzie wykonana dalsza część robót drogowych - wykonana zostanie podbudowa, 

możliwe, że w przyszłym roku zostanie położony asfalt – 250m). 

9) Wzmocnienie drogi w Boży Darze – podsypanie pobocza.  

Komisja została poinformowana, że Wójt planuje złożyć kolejne wnioski do powiatu 

o zabezpieczenie środków finansowych w budżecie Powiatu Zamojskiego na 2024 r. na 

poniższe zadania: 

1) Remont chodnika w pasie drogi powiatowej nr 3244L w m. Kornelówka (remontu 

wymaga ok 600 m
2
). 

2) Remont chodnika w pasie drogi powiatowej nr 3271L  w m. Cześniki (około 300 mb 

chodnika zlokalizowanego na przeciwko Muzeum Pożarnictwa). 

3) Przebudowa drogi powiatowej nr 3241L na odcinku łączącym miejscowość Kolonia Sitno 

i Sitno (około 1400 mb) oraz dokończenie remontu ww. drogi w m. Stanisławka. 



4) Wykonanie dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej nr 3271L 

Jarosławiec – Kotlice z uwzględnieniem budowy chodnika w miejscowościach Boży Dar 

oraz Cześniki. 

5) Wykonanie dokumentacji projektowej oraz przebudowy drogi powiatowej nr 3269L (od  

drogi powiatowej nr 3271L w m. Cześniki do granicy z Gminą Łabunie). 

Gmina Sitno zadeklarowała partycypację w kosztach realizacji ww. zadań. 

 

 

Przewodniczący Komisji  

         Adam Mazurek 

 


